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Kalisz, dnia 15 maja 2023 r.

Pan
Zbigniew Włodarek
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

dziękuję za zainteresowanie tematem niewystarczającej ilości miejsc parkingowych  

w  centrum  miasta.  Odpowiadając  na  Pana  interpelację  z  dnia  22.04.2023  r.  uprzejmie

informuję co następuje.

W dniu 09.05.2023 r. została podpisana umowa na zaprojektowanie i wykonanie zadania pn.

„Przebudowa  dróg  manewrowych  i  placu  przy  ul.  3-go  Maja  w  Kaliszu”.  

W ramach inwestycji powstaną m.in. miejsca postojowe dla samochodów osobowych w ilości

164,  w tym 13 miejsc  dla  osób niepełnosprawnych.  Miejsca  te  będą  ogólnodostępne  dla

mieszkańców Kalisza. 

Ponadto,  Miasto  Kalisz  planuje  budowę  parkingu  podziemnego  na  Nowym  Rynku  –  w

miejscu  dotychczasowego  targowiska.  Takie  rozwiązanie  pozwoli  na  lokalizację

dodatkowych kilkudziesięciu  miejsc  parkingowych w centrum Kalisza.  Na obecną chwilę

trwa opracowanie dokumentacji projektowej. Po jej opracowaniu  i zabezpieczeniu środków

finansowych  na  realizację  przedsięwzięcia,  Miasto  przystąpi  do  procedury  przetargowej

mającej na celu wyłonienie wykonawcy robót budowlanych.

Z poważaniem 

Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski



Zbigniew Włodarek   Kalisz, dnia 22 kwietnia 2023 r. 

Radny Rady Miasta Kalisza 

Interpelacja 
w sprawie parkingu wielopoziomowego 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 uprzejme proszę o informację czy miasto Kalisz, oprócz parkingów 

buforowych (powyższy cel został uwzględniony Strategii Rozwoju Kalisza do 

2030 roku z perspektywą do 2035 roku), rozważa wybudowanie parkingu 

wielopoziomowego w pobliżu centrum miasta a jeśli tak, jaki jest przewidywany 

termin oddania inwestycji do użytku publicznego? 

Powyższe pytanie, jest syntezą licznych zapytań mieszkańców Kalisza, 

kierowanych bezpośrednio do mnie, którzy uskarżają się na niewystarczającą 

ilość miejsc parkingowych w centrum miasta. Będę Panu wdzięczny za 

przekazanie informacji dotyczącej przewidywanego harmonogramu prac w/w 

projektu, tak abym mógł podzielić się powyższą wiedzą z zainteresowanymi 

osobami.  

Łączę wyrazy szacunku  

              Zbigniew Włodarek 


